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EEN
Even een signaal mbt Zvw-pgh icm corona naar jou, in de hoop datje hier mogelijk wat mee kan in een van de crisisoverleggen
waar je aan deelneemt (of op een andere manier).

We hebben namelijk een lijn nodig van verzekeraars mbt hoe zij omgaan met pgb in deze situatie. Die heb ik nodig om twee

redenen:

- Er zijn Kamervragen gesteld, die moeten voor het debat donderdag in de Kamer liggen.
- Voor de andere pgh-wetten is er een lijn voor wat betreft vergoeden extra kosten en versnellen van processen, daar moet

over gecommuniceerd worden, kan eigenlijk echt niet dat Zvw daar niet in mee loopt (al is het maar voor de groep

budgethouders en zorgverleners die te maken hebben met combinatiecontracten tussen WMO/Zvw of Jeugd/Zvw, hoe

klein deze groep ook is).

De afgelopen dagen is door de verschillende betrokken beleidsdirecties hard gewerkt aan maatregelen die we kunnen en moeten

nemen om er voor te zorgen dat de budgethouders en de zorgverleners van de verschillende pgb’ers niet in de problemen komen

en continuiteit van zorg is geborgd.
Voor de WMO, Jeugdwet en de Wlz is er nu een lijn. Maar voor de Zvw nog niet, dat komt voor een groot deel omdat het ook nog

niet bekend is hoe we een en ander gaan regelen voor de Zvw in natura. Wat ik begrijp vanBEY dat pgb in de VWS-club wel op

het netvlies staat, in de zin dat er steeds wel wordt opgemerkt dat er ook nog iets voor pgb moet worden geregeld, maar ik vraag

me af of de mensen die nu nadenken over de oplossing binnen de Zvw wel echt goed begrijpen wat het pgb inhoudt. Uiteraard heb

ik daar wel contact over met EXER] maar zeker ook aan de kant van verzekeraars vraag ik me af of dit punt wel scherp genoeg

wordt meegenomen.

Kortom: Ik maak me zorgen over de snelheid aan de Zvw-kant voor wat betreft het pgb. Ik heb een aantal vragen uitstaan bij

verzekeraars (zie bijlage), maar als ik dan de Kamervragen als voorbeeld neem, waarbij ik aangeef dat ik de antwoorden dezelfde

dag (maandag) nodig heb ivm een Kamerdebat donderdag, krijg ik als reactie dat ik de antwoorden woensdagmiddag krijg. Ik heb

inmiddels mijn contactpersoon bij ZN aangegeven dat de antwoorden sneller moeten. Telefonisch kreeg ik hem helaas niet te

pakken, en via de mail nog geen reactie. Vanwege de snelheid mail ik jou toch nu alvast. Mocht ik nou straks toch al eerder de

antwoorden krijgen, dan laat ik dat nog weten. lk heb aangegeven dat ik ga opschalen als de antwoorden niet sneller komen, dus

hierbij heb ik dat alvast gedaan ©

Mochtje meer informatie nodig hebben, laat het me vooral weten. Ik ben ook een beetje zoekende...
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